
 
 

 

 رحلات طيران الشرق الاوسط الى دبي 

 

بسبب استمرار تعليق العمليات في مطار دبي الدولي نتيجة التحديات التشغيلية التي   :2024نيسان  17 فيبيروت 

تعديل موعد أقلاع   عن  الخطوط الجوية اللبنانية –تعلن شركة طيران الشرق الأوسط   ،خلفتها العاصفة الجوية 

عند   2024نيسان  18الى يوم الغد  المجدولة للاقلاع عند الساعة التاسعة ليلا ME430/431رحلتها اليوم الى دبي  

  ي:وفق التوقيت التال  ME1430/1431تحت رقم 

 الوصول  قلاعلإ الرحلة لى بيروت منإ الوصول  قلاعلإا الرحلة من بيروت إلى

 ME1431 13:40 16:00 دبي ME1430 08:25 12:40 دبي

 ينةالرحلات هي وفق التوقيت المحلي لكل مد *    

 

فقد تم تأجيلها الى   ،بعد الظهر اليوم 4:25التي كانت مجدولة للاقلاع عند الساعة   ME428/429أما بالنسبة لرحلة 

حيث سيتم ايلاغ الركاب بموعد الاقلاع    ME1426/1427حيت سيتم تسييرها تحت رقم  2024نيسان  18يوم الغد 

 زمة من مطار دبي الدولي. لانات الو ذغدا صباحا فور الحصول على الا

 

  - MEA Call Center 961-01-629999مركز الإتصالات  للمزيد من المعلومات يرجى مراجعة:

callcenter@mea.com.lb    أو موفع الشركة الالكتروني      www.mea.com.lb 

 

 

 

 دائرة العلاقات العامة

     شركة طيران الشرق الأوسط

 

 

 

MEA FLIGHTS TO DUBAI 
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Beirut, 17 April 2024: In response to the ongoing suspension of operations at Dubai 

International Airport due to severe storm-related challenges, Middle East Airlines – Air 

Liban announces the modification of its scheduled flight to Dubai, ME430/431. Initially 

scheduled for departure tonight at 9:00 PM, the flight is rescheduled to depart tomorrow, 

April 18, 2024, under the flight number ME1430/1431, as follows: 

 
Arrival Departure Flight no. To BEY From  Arrival Departure Flight no. From BEY to 

16:00 13:40 ME1431 Dubai 12:40 08:25 ME1430 Dubai 

    * Flights are according to the local time of each city        **Next day 

 

Additionally, flight ME428/429, initially scheduled for departure today at 4:25 PM, has 

been rescheduled for tomorrow, April 18, 2024. The flight will operate under flight 

number ME1426/1427. Passengers will be notified of the departure time tomorrow 

morning as soon as we obtain the necessary permits from Dubai International Airport. 

 

For more information, please contact: MEA Call Center 961-01-629999 - 

. www.mea.com.lbor   callcenter@mea.com.lb 
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